
PROTOKÓŁ Nr XXII/2008
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy

w dniu 29 grudnia 2008r.

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie uchwały budżetowej na 2009 rok.
5. Przyjęcie uchwały budżetowej na 2009 rok.
6. Przedstawienie projektów uchwał.
7. Przyjęcie uchwał.
8. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
10. Zakończenie sesji.

Przebieg sesji:
Ad.1-3
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 15 radnych.

 Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów –za.
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów – za .

Ad.4
Przedstawienie uchwały budżetowej na 2009 rok.

Wójt Henryk Utrata omówił projekt uchwały Nr XXII/120/2008 w sprawie budżetu na 2009
rok, który został szczegółowo omówiony na komisjach. Regionalna Izba Obrachunkowa
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu oraz prognozę kwoty długu Gminy Bojszowy. W
stosunku do projektu budżetu przedstawionego Radzie, Wójt wniósł autopoprawki –
zwiększono kwotę dochodów i wydatków. Nadwyżka budżetowa jest przeznaczona na spłatę
kredytów i pożyczek – poziom zadłużenia Gminy maleje, wg przewidywań na koniec roku
2009 będzie na poziomie 15- 15,5 % (nie uwzględniono tu umorzeń pożyczek zaciągniętych
w WFOŚiGW, które mogą być przyznane Gminie). W 2009 rok kończy się spłata zaległej
opłaty eksploatacyjnej przez górnictwo. Zmiany w stosunku do projektu z 15. 11.2008r.:
- nowe zadanie – budowa boisk w ramach programu „Orlik 2012”
- zwiększono wydatki na radę gminy o 4 000 zł
- zwiększono wydatki dot. PFRON-u o 6 660 zł.
Wartość mienia komunalnego wzrosła w stosunku do 2007 r. (w którym wynosiła
67 511 236,70 zł) o 8 251 961,28 zł.

Uwagi radnych:
Radny Andrzej Knopek: gmina nie robi nic w celu przyciągnięcia inwestorów, co miałoby
wpływ na wzrost dochodów z podatków. Budżet powinien obejmować założenia
inwestycyjne na lata następne.
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Wójt: Gmina otworzyła się na inwestorów już w latach 1998-1999, ale nie miała szans w
konkurencji z tyską strefą przemysłową. Obecnie jest realizowana strategia zrównoważonego
rozwoju oraz komunalizacja mienia w celu przeznaczenia go na cele inwestycyjne. Budżet
gminy pozwala ustalić plan maksymalnie na 5 przyszłych lat.

Radny Robert Seweryn: Czego dotyczą odsetki w załączniku nr 1 w dz. 756? Co oznaczają
wynagrodzenia bezosobowe?

Skarbnik Elżbieta Kubeczko: odsetki dotyczą opłaty eksploatacyjnej. Wynagrodzenia
bezosobowe to wynagrodzenia z tytułu umów o dzieło i umów zleceń.

Radny Grzegorz Tomala: Powinna być przyjęta zasada co do przeprowadzania
kompleksowych remontów szkół, aby nie były to remonty przeprowadzane „przypadkowo”.

Wójt: Remonty szkół leżą w gestii ich dyrektorów, którzy decydują o potrzebie ich
przeprowadzenia i wielkości.

Radny Rajmund Gondzik: w poprzednim projekcie w załączniku nr 2 w dziale dotyczącym
dróg publicznych gminnych przy wyszczególnionych ulicach nie ma wpisanych kwot. Co to
znaczy?

Wójt: niestety inwestycje na tych drogach nie będą realizowane w roku 2009.

Ad.5
Przyjęcie uchwały budżetowej na 2009 rok:

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

Uchwała Nr XXII/120/2008 w sprawie budżetu na 2009 rok.

14 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się

Ad. 6
Przedstawienie projektów uchwał

Wójt omówił Uchwałę Nr XXII/121/2008 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie
nieruchomości na okres powyżej 3 lat. Kończą się okresy trzyletnie, na które Wójt zawierał
umowy dzierżawy. Gminie zależy, aby grunty nie leżały ugorem, żeby były utrzymywane w
kulturze rolnej. Większość dzierżawców jest zainteresowana przedłużeniem tych umów, w
związku z tym konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały.

Radny Rajmund Gondzik poprosił o wyjaśnienie skrótów w załączniku do uchwały.

Wójt: Ł – łąka, Ps- pastwisko, R – rola, cyfry rzymskie to klasyfikacja gruntów.

Radny Grzegorz Tomala: gdzie są zlokalizowane działki o dużych powierzchniach?
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Wójt: Są to grunty m.in. nad Korzyńcem, przy ul. Gościnnej, przy zbiorniku wód słonych.

Wójt przedstawił Uchwałę Nr XXII/122/2008 w sprawie wystąpienia z Porozumienia
komunalnego w zakresie wody i ścieków, która była też omawiana na posiedzeniu Komisji
Komunalnej. Porozumienie komunalne w zakresie wody i ścieków zostało zawarte w celu
przejęcia mienia niepodzielnego Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w
Tychach. W 2004 r. RPWiK zostało przekształcone w jednoosobową spółkę Skarbu Państwa.
W 2007 roku na rzecz Gminy Tychy przekazano 85% akcji w kapitale zakładowym RPWiK
Tychy S.A., a gminy uczestniczące w Porozumieniu zawarły umowy w sprawie podziału akcji
pomiędzy gminy – cel istnienia Porozumienia został zrealizowany, w związku z tym trzeba je
rozwiązać. Rady pozostałych gmin podjęły już stosowne uchwały.

Bez uwag.

Wójt omówił projekt Uchwały Nr XXII/123/2008 w sprawie zmiany w budżecie na 2008r.
Gmina Bojszowy jako jedyna otrzymała nagrodę pieniężna w wysokości 5 000 zł za
„efektywne rozwiązania organizacyjne w realizacji zadań w obszarze pomocy integracji
społecznej wobec osób zaliczanych do grupy szczególnego ryzyka wykluczenia społecznego,
za wrażliwość i solidaryzm społeczny wobec osób potrzebujących pomocy oraz promowanie
idei ekonomii i przedsiębiorczości społecznej”. W związku z tym zwiększono dochody o tę
kwotę, jednocześnie zwiększając o nią wydatki –nagroda zostanie przekazana Gminnemu
Ośrodkowi Pomocy Społecznej. Wydatki zostały też zwiększone o 2 000 zł dla Gminnej
Biblioteki Publicznej w Bojszowach.

Uwagi radnych:
Radny Grzegorz Sztoler: wyróżnienie dotyczy terenu całego Śląska czy województwa
śląskiego?

Wójt: Województwa Śląskiego.

Przystąpiono do głosowania uchwał.

Ad.7
Przyjęcie uchwał:
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.

Uchwała Nr XXII/121/2008 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
na okres powyżej 3 lat.

15 głosów – za.

Uchwałę Nr XXII/122/2008 w sprawie wystąpienia z Porozumienia komunalnego w zakresie
wody i ścieków.

15 głosów – za.

Uchwała Nr XXII/123/2008 w sprawie zmiany w budżecie na 2008r.

15 głosów – za.
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Ad. 8
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie
międzysesyjnym:

1. Spotkanie z podopiecznymi Stowarzyszenia „Błogosławiona Karolina” w Lędzinach;

2. Spotkania wigilijne m.in. z członkami stowarzyszenia „Radość Życia”, w GOPS-ie, z

Honorowymi Dawcami Krwi;

3. Zakończenie sezonu sekcji lekkoatletycznej GTS Bojszowy – spotkanie z

olimpijczykiem;

4. Turniej Rad i Samorządowców o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy;

5. Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy;

6. Otwarcie kompleksu sportowego „Orlik” w Woli;

7. Uroczystości barbórkowe w Bojszowach;

8. „Mikołaj” w szkołach;

9. Akcja „Cała Polska Czyta Dzieciom”;

10. Konwent powiatowy;

11. Spotkanie komitetu „Razem dla Krzysia”.

Przewodniczący przypomniał o zgłaszaniu kandydatów do konkursu „Bojszowska Gwiazdka

Bożonarodzeniowa”.

Poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu pismo Radnego Andrzeja Knopka (pismo

zostanie skierowane do komisji).

Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje:

· Urząd Marszałkowski uchwalił środki na remonty mostów.

· Projekty na remont ul. Miedzyrzecznej i ul. Świętego Jana są na liście projektów
przyjętych.

· Sprzedaż działek w Świerczyńcu przy ul. Siewnej.

· W związku z brakiem ofert na przetarg dot. sprzedaży stawów w Jedlinie będzie
przeprowadzony drugi przetarg..

· Przetarg na obsługę komunikacji w roku 2009 na terenie gminy – 1 oferta – PKS
Oświęcim;
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· Wręczenie nagród za wygrane w konkursie „Bojszowska Gwiazdka
Bożonarodzeniowa” odbędzie się na spotkaniu noworocznym z seniorami w dniu 15
stycznia br.

· W sylwestrową noc w parku dworskim odbędzie pokaz sztucznych ogni oraz zabawa
taneczna..

· Zakupiono nowe dekoracje świetlne.

· Plan zagospodarowania przestrzennego – zablokowany w związku z odrolnieniem
powierzchni ok. 1,5 ha gruntów w Świerczyńcu.

· Zaczną obowiązywać decyzje zastępcze w sprawie wywozu odpadów. W Świerczyńcu
na 222 posesje 13 nie ma umów, w Bojszowach Nowych na 240 posesji – 20 bez
umów, w Bojszowach na 723 posesje – 50 bez umów, w Jedlinie na 97 posesji – 16 bez
umów i w Międzyrzeczu na 176 posesji - 23.

Zapytania i interpelacje radnych:.

Radny Krzysztof Ścierski  - chodnik na ul Sierpowej bardzo dobrze spełnia swoje zadanie.

Ad. 9
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje:
Wójt : Bardzo to cieszy.

Przewodniczący Rady Gminy wraz z Wójtem podziękowali Radnym za kolejny rok dobrej

pracy i miłego współdziałania.

Ad. 10
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady
Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji.

Protokołowała: B. Wrobel
Bojszowy, dnia 29.12.2008r.


